
Kraków 14.05.2025 

DO: Prezydent Miasta Krakowa 

Aleksander Miszalski 

 

Interpelacja 
 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Zwracam się z pilną interpelacją w sprawie przywrócenia kursowania linii tramwajowej nr 

16, zawieszonej od 2 września 2024 roku do odwołania. 

Linia ta stanowiła kluczowe połączenie pomiędzy Mistrzejowicami a Hutą im. Sendzimira, 

obsługując wyłącznie teren Nowej Huty i zapewniając mieszkańcom szybki i bezpośredni 

dostęp do wielu istotnych punktów dzielnicy. Zawieszenie linii 16, bez zapewnienia 

adekwatnej komunikacji zastępczej, znacząco utrudniło codzienne funkcjonowanie wielu 

mieszkańców. Szczególnie dotknięte są rodziny z dziećmi niepełnosprawnymi, które 

regularnie korzystały z tego połączenia, aby dotrzeć na warsztaty terapeutyczne i zajęcia 

edukacyjne. Brak odpowiedniego transportu publicznego w tej relacji ogranicza ich dostęp 

do niezbędnych usług, co jest nie do zaakceptowania w nowoczesnym i mieście. Z informacji 

przekazanych przez Zarząd Transportu Publicznego wynika, że zawieszenie linii 16 było 

spowodowane koniecznością wzmocnienia innych linii tramwajowych oraz brakiem 

możliwości uruchomienia dodatkowych połączeń z powodu ograniczeń kadrowych. 

Jednakże, jak podkreślają mieszkańcy oraz przedstawiciele Rady Dzielnicy Nowa Huta, linia 

16 była niezastąpionym środkiem transportu w tej części miasta. 

 

W związku z powyższym, apeluję o: 

1. Pilne przeanalizowanie możliwości przywrócenia kursowania linii tramwajowej nr 16 na 

jej dotychczasowej trasie. 

2. W przypadku braku takiej możliwości, wprowadzenie tymczasowej komunikacji 

zastępczej, która zapewni mieszkańcom Mistrzejowic i Huty im. Sendzimira dostęp do 

kluczowych punktów dzielnicy. 

3. Uwzględnienie potrzeb osób z niepełnosprawnościami przy planowaniu i realizacji zmian 

w komunikacji miejskiej, aby zapewnić im równy dostęp do usług publicznych. 

 

Podkreślam, że sprawna i dostępna komunikacja publiczna jest fundamentem 

funkcjonowania miasta i jego mieszkańców. 

Dlatego też liczę na szybkie i pozytywne rozpatrzenie tej interpelacji. 

 

Z poważaniem, 

Magdalena Mazurkiewicz 



Radna Miasta Krakowa 

 


